
 

 

 

MØDEINDKALDELSE 

 

Emne: Dagsorden til skolebestyrelsesmøde på Englystskolen  
 
Mødedato 

19.09.23 

Mødested/lokale 

Kellers Park, Comwell. Spørg 

gerne i receptionen, så viser de 

jer mødelokalet.  

 

Mødetidspunkt kl. 

16.00 

Forventet sluttidspunkt kl. 

20.00 

Deltagere  

Casper Grue Jørgensen, Dennis Cenholt Andersen, Signe Hedegaard Bøgh, Kasper Vissing, 
Betina Borglund, Dorthe Skærbæk Kristiansen, Lisbeth Thomsen, Mette Hede, Alfred 7B, endnu 
en elevrepræsentant, Nina Christensen, Merete Storgaard, Signe Outzen, Heidi Skøttergaard,  
Evt. afbud bedes meddelt til 

Merete Storgaard 
Direkte telefonnr. 

20585505 
 
Dato 

19.09.23 
Mødeindkalder 

Merete Storgaard 
Direkte telefonnr. 

 
Journalnr. 

17.01.01-P35-7-20 
 

Afbud fra: Camilla (også næste gang), Dennis 

 

Dagsorden   
1. 15.30 Kage og kaffebuffet 
2. 16.00 – 16.05 Godkendelse af dagsorden og referat 
 
Beslutning: 
Godkendt 
 
3. 16.05 – 16.30 Meddelelser 

• Nyt fra forældremøderne 
 
Beslutning: 
SFO og klub har været omtalt på forældremøder. Det handler om 
aktivitetsplanerne kommer for sent, højttalende voksne, sendetider, børn 
der er blevet væk, 1. og 2. årgang giver udtryk for det, aktivitetsudvalget 
er ensformigt. Sfo er blevet besparet 5 fuldtidsstillinger – og det betyder, 
at serviceniveauet ift. eks. at sende børn afsted, er blevet lavere.  
 
Elevernes brug af de sociale medier har været omtalt. Her kommer 

bestyrelsen med gode idéer til, hvorledes der kan arbejdes med børns 
digitale adfærd på nettet. Idéer er at samarbejde med SSP omkring 
formidling af viden på området til forældre og elever. Her har allerede 
været initiativ i flere klasser. Her er det godt, hvis der er mulighed 
for, at forældrene kan drøfte dette i grupper. Det er også vigtigt, at 
børnene i deres skoletid får mulighed for at indgå i læreprocesser om 
god adfærd på nettet. Her kan der også være særligt lys på temaet 
kommunikation.  



 

 

Sidst blev der på forældremøder talt om overgange mellem indskoling og 
mellemtrin – og overgangen til 8. årgang, hvor der pludselig kommer 
karakterer. Hvordan håndterer man det som forældre og elever? Det 
fylder i 8. årgang. 
 
Alkohol og alkoholpolitik: hvordan skaber vi fælles fodslag ift. at sikre, at 
eleverne ikke indtager alkohol før de er 16 år. En positiv 
oplysningskampagne ift., hvordan alkohol er negativt, ift. mange 
dimensioner af deres udvikling.  
 

• Konstituering af skolebestyrelsen og valg af næstformand 
 
Beslutning: 
Der har været skrevet ud omkring næstformandsposten. Camilla har ingen 
modkandidater, og hun er enstemmigt valgt ind. Stort tillykke til Camilla.  
 

• Nyt fra elevrådet 
Beslutning: 
Alfred er desværre fraværende pga. sygdom.  
 
 

• Stillingsopslag i udskolingen og nyansat i 
SFO/inklusionspædagog.   

 
Beslutning: 
 
Til stillingsopslaget i udskolingen har der været 50 ansøgninger, og der 
er udvalgt 5 dygtige kandidater til samtaler onsdag d. 20.9.23. Her består 
ansættelsesudvalget af skolens udskolingsleder, TR, en 
medarbejderrepræsentant og skoleleder. Formanden for skolebestyrelsen 
deltager også.  
 
Pt. Er der ansat en næsten færdiguddannet, fast vikar, der kører igennem i 
den vakante stilling, indtil den nyansatte kan starte forhåbentligt 1. 
november.  

 
Der er ansat en dygtig inklusionspædagog til indskolingen, der starter den 
1. oktober 2023.  
 
4. 16.30 – 17.30 
 
Skolebestyrelsens arbejde: Kort intro: Hvad er formålet, og hvori ligger 
vores opgave med at sætte lys på fokusområder i årshjulet? V. Merete 
 
Idégenereringsproces og afstemning omkring fokusområder i år: Input til 
årshjulet. Proces v. Casper 



 

 

 
Husk sko til udendørs brug (walk and talk) 
 
Beslutning: 
 
Skolebestyrelsen lavede en spændende proces, hvor der blev udviklet 
idéer til fokusområder i forskellige grupper. Til sidst blev der lavet en 
afstemning, og resultatet af afstemningen vil blive samlet af formanden 
og indarbejdet i skolebestyrelsens årshjul. Dette vil samlet blive 
præsenteret til mødet i oktober  
 
 
5. 17.30 – 18.00 

Skolebestyrelsesvalg i sigte: Processen og udvikling af ideer v. Heidi 
 

 – hvordan foregår det, og hvad skal vi have sat lys på (etablering af 
en arbejdsgruppe omkr 
ing valg, da dette kræver en indsats ift. at få medlemmer nok). 
Idéudvikling til kampagneindsatser.  
 
Punktet blev udsat til næste møde pga. tekniske it-problemer.  

 
 
6. 18.00 – 19.00 Middag og hygge 

 
7. 19.00 – 19.20 Punktet fortsættes (udsættes pga. tekniske it-

problemer) 
 

8. 19.20 – 19.30 Oplæg om strategiproces v. Merete (punktet udsættes 
til næste møde pga. tekniske it-problemer) 

  
9. 19.30 – 19.45. Eventuelt og tak for i dag 
 
 

 
 

 
Bilag • Årshjul – udkast 

• Link til Skole og Forældres hjemmeside vedr. valg: 
Skolebestyrelsesvalg 2022 | Skole og Forældre (skole-foraeldre.dk) 
 

Evt. bemærkninger 

 
Punkter til kommende møde:  
 

• Ringeklokke – hvad er de pædagogiske tanker, og hvordan går det? 
• Omklædning og skolens fysiske faciliteter: Problemstillinger og 

muligheder i skolen  

https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/skolebestyrelsesvalg-2022


 

 

 
 

 


